

7 D4N WINTER GREECE



DAY 1 KUL / SIN / ATH

(MOB)

- Depart from KLIA, Fly to Athens via Singapore transit.

DAY 2 ATHENS CITY TOUR

(MOB/L/-)

- **PANATHENAIC STADIUM** – Where the first modern Olympic Games were held in 1896.
- **THE PARLIAMENT** - is the parliament of Greece, located in the Old Royal Palace, overlooking Syntagma Square in Athens.
- **TOMB OF THE UNKNOWN SOLDIER** - Athens is one of those cities that is known as much for its rich history as it is for its modern cultural opportunities.
- **THE LIBRARY** - is situated near the center of city of Athens. It was designed by the Danish architect Theophil Freiherr von Hansen.

DAY 3 ATHENS – METEORO - KALAMBAKA

(B/L/-)

- **METEORA** - is a rock formation in central Greece hosting one of the largest and most precipitously built complexes of Eastern Orthodox monasteries, second in importance only to Mount Athos.
- **MONASTERY OF THE HOLY TRINITY** - is an Eastern Orthodox monastery in central Greece, situated in the Peneas Valley northeast of the town of Kalambaka.
- **HOLY MONASTERY OF GREAT METEORON** - is the biggest and oldest one of all. It was called the monastery that was “suspended in the air” (meteoro), because of the formation of the gigantic rock on top of which it was built.

DAY 4 KALAMBAKA – DELPHI

(B/L/-)

- **DELPHI ARCHAEOLOGICAL MUSEUM** - the extensive artifacts unearthed during excavations at the Delphi oracle and its vicinity. It is located adjacent to the archaeological site, and it is one of the top must-see museums in Greece.
- **ARCHAEOLOGICAL SITE OF DELPHI** - The pan-Hellenic sanctuary of Delphi, where the oracle of Apollo spoke, was the site of the omphalos, the 'navel of the world'.
- **MOUNT PARNASSUS SKI PARK (Euro 50 Ski Equipment)** - is a mountain of limestone in central Greece that towers above Delphi, north of the Gulf of Corinth, and offers scenic views of the surrounding olive groves and countryside..

DAY 5 DELPHI - ATHENS

(B/-/D)

- **Transfer from DELPHI back to ATHENS**
- **FREE TIME SHOPPING AT PLAKA AREA** - In the shadow of the Acropolis and its ancient temples, hillside Plaka has a village feel. shadow of the Acropolis and its ancient temples, hillside Plaka has a village feel, with narrow cobblestone streets lined with tiny shops selling jewelry, clothes and local ceramics.

DAY 6/7 ATHENS – SIN - KUALA LUMPUR

(B/MOB)

- Check-out from the hotel and get ready for transfer to Athens Airport back to home sweet home. Awaiting for next trip 😊



7天4晚 冬季希腊遊

第1天 吉隆坡 / 新加坡 / 雅典

(机上用餐)

- 集合于吉隆坡国际机场，飞往新加坡转机飞往雅典。

第2天 雅典市区游

(机上用餐/午/-)

- **帕那辛納克體育場** - 是一座位於希臘雅典的馬蹄型體育場，亦是世界上唯一一座全部利用大理石興建的大型體育場。它在古希臘時期主要用來舉辦紀念雅典娜女神的泛雅典運動會，直到1896年為了舉行第一屆現代奧林匹克運動會而進行重建。
- **希腊议会** - 是希腊共和国的立法机关，属一院制。位于老皇宫中，俯瞰雅典的宪法广场。
- **雅典未知士兵之墓** - 无名战士纪念碑位于希腊议会大厦前，建于1928年，是为了纪念在摆脱土耳其统治的战争中捐躯的希腊无名英雄。
- **希腊国家图书馆** - 位于雅典市中心附近，由丹麦建筑师特奥费尔·翰森设计，为其新古典主义建筑三部曲之一（另外两个是雅典科学院、雅典大学）。

第3天 雅典 - 迈泰奥拉 - 卡蘭巴卡

(早/午/-)

- **迈泰奥拉** - 邁泰奧拉是希臘其中一座最大型的東正教修道院建築群，其重要性只僅次於阿索斯山。
- **天空之城** - 令人叹为观止的是建立在这些高耸的砂岩石山顶上面的修道院。天空之城 Meteora 就是由此而来，在希腊语中是“悬浮在空中”的意思，是希腊东正教寺院最大和重要的建筑之一，仅次于阿索斯山 Mount Athos。
- **大邁泰奧拉修道院** - 位於希臘中部，是希臘最大最重要的東正教修道院建築群 (Complexes of Greek Orthodox monasteries) 之一，極盛時期曾有24座修道院，現今只剩六座仍有修士居住。

第4天 卡蘭巴卡 - 德爾斐

(早/午/-)

- **德爾菲考古學博物館** - 是一間希臘德爾菲博物館，也是希臘參觀人數最多的博物館之一。德爾菲考古學博物館由希臘文化部經營，成立於1903年，經過多次重新布置，並收藏了從希臘晚期到拜占庭早期的發現。
- **德爾菲考古遺址** - 泛希臘聖地德爾菲，是阿波羅宣示神諭的地方，更是世界的中心點。它合諧地與壯麗的自然景色結合在一起，散發出莊嚴的宗教氣息，使其早在西元前6世紀，就已經成為宗教中心以及古希臘世界的象徵。
- **帕尔纳索斯滑雪中心 (自费用具：欧元50/人)** - 帕尔纳索斯滑雪中心里共有17个滑雪场，19条滑雪道，级别和难度各不相同，可供业余或经验丰富的滑雪爱好者选择。配套设施如餐厅、咖啡馆、滑雪器材店和儿童游乐场一应俱全。

第5天 德爾斐- 雅典

(早/-/晚)

- 早餐后，返回雅典中心
- **普拉卡 (自由活动)** - 地處山坡的普拉卡 (Plaka) 拜雅典衛城 (Acropolis) 和古老寺廟所賜，處處洋溢著迷人的鄉村風情，狹窄的鵝卵石街道兩側小商店林立，販售珠寶、衣服、當地陶瓷。

第6/7天 雅典 - 新加坡 - 吉隆坡

(早/机上用餐)

- 酒店前往雅典国际机场，新加坡中转站，返回美丽家园。期待下一趟的旅程 ☺

